

Title (en)

Endcap for window-sill.

Title (de)

Fensterbankabschluss.

Title (fr)

Recouvrement pour rebord de fenêtre.

Publication

EP 0387538 A1 19900919 (DE)

Application

EP 90102940 A 19900215

Priority

DE 3908604 A 19890316

Abstract (en)

In an endcap (1) for window-sills (4) an endcap profile (21) is mounted on each of the ends of the window-sill (4) which face the window soffit, which profile is provided on the upper side (17), the underside (18) and the rear side (19) facing the window frame with a compensating strip (21) of an elastically deformable material, and is enclosed, at least on the outer side and the upper side and underside, by a covering profile (31) which is supported on the compensating strip (21) and directed axially perpendicularly to the window-sill (4). An endcap (1) of this type is simple and inexpensive to manufacture, and it is ensured that the window-sill (4) is sealed reliably on the side facing the window soffit and that its changes in length can also be compensated. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Abschluß (1) für Fensterbänke (4) ist an den der Fensterlaibung zugekehrten Enden der Fensterbank (4) jeweils ein Abschlußprofil (21) angebracht, das auf der Oberseite (17), der Unterseite (18) und der dem Fensterrahmen zugekehrten Rückseite (19) mit einem Ausgleichsstreifen (21) aus einem elastisch verformbaren Werkstoff versehen und zumindest auf der Außenseite sowie der Ober- und der Unterseite von einem sich an dem Ausgleichsstreifen (21) abstützenden achssenkrecht zur Fensterbank (1) gerichteten Abdeckprofil (31) umschlossen ist. Ein derartiger Abschluß (1) ist einfach und preiswert zu fertigen und es ist sichergestellt, daß die Fensterbank (4) auf der der Fensterlaibung zugekehrten Seite zuverlässig abgedichtet ist und daß auch deren Längenänderungen ausgeglichen werden können.

IPC 1-7

E06B 1/70

IPC 8 full level

E06B 1/70 (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 1/705 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] CH 629567 A5 19820430 - SCHUERMANN & CO HEINZ [DE]
- [Y] DE 1252398 B 19671019
- [A] DE 1946206 A1 19710318 - WIELAND WERKE AG

Cited by

EP0590313A3; DE4241142A1; DE102011018251A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK FR LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0387538 A1 19900919; DD 296985 A5 19911219; DE 3908604 A1 19900920; NO 901211 D0 19900315; NO 901211 L 19900917

DOCDB simple family (application)

EP 90102940 A 19900215; DD 33870590 A 19900314; DE 3908604 A 19890316; NO 901211 A 19900315